
Bjuv 2021-04-29 

 
Reservation  
 
Ärende – ”Huvudavtal Omsorg i Bjuv AB” 
 
Reservation till förmån för eget yrkande: 
 

 Att beslut om ersättningsmodellens utformning och innehåll ska göras innan beslut om avtal. 

 Att om tvist ej kan lösas mellan parterna så ska beslut ske i Kommunfullmäktige. 
 
 
 
Majoriteten (SD & M) avslog våra yrkanden och beslutar nu om ett Huvudavtal där 
ersättningsmodellen mellan nämnd och bolag ännu inte är klart, än mindre är parterna överens om 
ersättningsmodellen. 
 
Vår tolkning av avslaget är att majoriteten i nämnden varken vill, kan eller har förmågan till en 
politisk diskussion i denna fråga. Den politiska majoriteten förlitar sig helt och hållet på 
tjänstepersoner i förvaltning/bolag och verkar inte ha någon som helst egen politisk vilja i styrningen 
utav varken nämnden eller bolaget.  
Noterbart är även att Kommunstyrelsens ordförande deltog på mötet enbart på detta ärende. Vem 
är det egentligen som styr Vård- och Omsorgsnämnden? Andra gången på kort tid som 
Kommunstyrelsens ordförande deltar på nämndens möten. 
 
 
Vi (S) har varit tydliga från början att bolagiseringen är absolut ingenting vi ställer oss bakom. 
Däremot har vi hela tiden uttryckt att ska det genomföras så ska det genomföras ordentligt.  
Därför anser vi att en överenskommelse om ersättningsmodellen måste finnas, innan beslut om 
Huvudavtalet. 
 
Som privatperson skulle nog ingen köpa något utan att veta vad det ska kosta och man hade nog inte 
heller sålt någonting utan att meddela köparen vad det kommer att kosta. Men i detta fall köper 
nämnden tjänster av bolaget utan att veta prislappen! Det är inte ordning och reda! 
 
 
 
För oppositionen 
 

 
 

Ulrika Thulin (s) 
2:e vice ordförande i Vård- och Omsorgsnämnden 


